
PROTOKÓŁ Nr 12/12

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 22 sierpnia 2012r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pani Katarzyna Monika Turosieńska-Durlik- Zastępca Wójta Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy

Obradom  Komisji  przewodniczył  Stefan  Troc –  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie  pisma  Pani  Haliny  Arbaczewskiej  skierowanego  do  radnych  Gminy 
Mielnik.

2. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XVI  sesji  Rady 
Gminy Mielnik:

(1) o zmianie uchwały w sprawie rozmiaru i zasad udzielania zniżek nauczycielom, 
którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  szkole  oraz  określenia 
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  pedagogów, 
logopedów, zajęć rewalidacyjnych i terapii pedagogicznej.

(2) w sprawie  podziału  Gminy Mielnik  na okręgi  wyborcze,  ustalenia  ich granic  i 
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.

(3) w sprawie podziału  Gminy Mielnik  na stałe  obwody głosowania,  ustalenia  ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

(4) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy Mielnik na lata 
2012-2020.

(5) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.

3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani  Maria  Boguszewska przedstawiła  treść  pisma  jakie  Pani  Halina  Arbaczewska  – 
nauczycielka Zespołu Szkół w Mielniku skierowała do radnych Gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Pani Halina Arbaczewska
Poinformowała, że ponownie zwróciła się do radnych, ponieważ po ostatniej sesji otrzymała 
od  Pana  Wójta  pismo,  w  którym  podtrzymuje  swoją  decyzję  dotycząca  wypowiedzenia 
umowy najmu.  Pani  Arbaczewska myślała,  że  Pan Wójt  zrozumie  swój  błąd,  przeprosi  i 
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wycofa się z podjętej decyzji,  tak się jednak nie stało. Nie jest prawdą, że wypowiedzenie 
umowy najmu Pani Arbaczewska otrzymała w styczniu, ponieważ otrzymała je w czerwcu br.
Pani  Arbaczewska  przypomniała  o  swojej  ponad  30  -letniej  pracy  w  szkole  na  i  pracy 
społecznej rzecz Gminy Mielnik, wychowaniu wielu młodych ludzi. Przez 5 lat prowadziła 
dla  Pana Wójta  gazetę,  bez wynagrodzenia,  za co była  szykanowana w szkole.  Będąc na 
zebraniu związkowym dowiedziała się, że Pan Wójt zasięgał opinii Pani Prezes Związku w 
jaki sposób 4 nauczycieli Zespołu Szkół w Mielniku, w tym Panią Arbaczewską, wysłać na 
emeryturę i jak zwolnić męża Pani Arbaczewskiej. Również w szkole stosowane były wobec 
niej naciski aby odeszła na emeryturę, lekceważono prawa związkowe.
Nie jest prawdą że jej mieszkanie jest potrzebne na pracownię komputerową, szkoła ma 2 
pracownie komputerowe, ponadto stanowiska komputerowe są również w bibliotece.
Wbrew przedwyborczym obietnicom Pana Wójta młodzież z terenu gminy musi szukać pracy 
poza jej granicami.
Poinformowała, że niszczenie jej osoby rozpoczęło się 24 listopada 2010r.
Poprosiła  radnych o pomoc,  nie rozumie takiego traktowania jej  osoby,  uważa,  że jest  to 
podłe. Stwierdziła, że chce nadal pracować w szkole i nie opuści przydzielonego jej wcześniej 
mieszkania.

Pani Zastępca Wójta
Stwierdziła,  że  z  racji  nieobecności  Pana  Wójta,  który  jest  na  urlopie,  radni  mogą  się 
zapoznać  z  jednostronną relacją  Pani  Arbaczewskiej.  Zaproponowała aby dyskusję  na ten 
temat  odłożyć  do czasu powrotu Pana Wójta,  aby on także mógł  wypowiedzieć się w tej 
sprawie.

Pan Stefan Troc
Stwierdził, że każdy, kto znalazłby się w takiej sytuacji jak Pani Arbaczewska, zachowywałby 
się podobnie i używał podobnych słów.
Zapytał, kto wpadł na pomysł remontu i skąd weźmie się pieniądze na ten cel.

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła, że zachowanie Pana Wójta w stosunku do Pani Arbaczeskiej można odczytać – 
mam kogoś, chcę kogoś, ciebie nie chcę. Uważa, że byłoby żenującą sprawą nie odniesienie 
się przez radnych do tej sytuacji i nie zajęcie stanowiska.

Pan Przewodniczący Rady
Stwierdził,  że  radni  powinni  na  dzisiejszym  posiedzeniu  wysłuchać  stanowiska  Pani 
Arbaczewskiej. Przypomniał, że w ubiegłym roku Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie 
wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem gminy Mielnik  na  lata 
2011-2015,  w  której  określono,  które  mieszkania  są  przeznaczone  do  remontu.  Pan 
Przewodniczący zapytał Pani Arbaczewskiej czy wcześniej – przed 13 czerwca br. były do 
niej kierowane inne pisma oraz czy po ostatniej sesji Pan Wójt z nią rozmawiał.

Pani  Halina  Arbaczewska  poinformowała,  że  nie  otrzymała  wcześniej  od  Pana  Wójta 
żadnego  pisma  (przed  13  czerwca)  oraz,  że  po  sesji  w  czerwcu  br.  Pan  Wójt  z  nią  nie 
rozmawiał.
Po wyborach w 2010r. była wraz z Panią Dyrektor Zespołu Szkół na rozmowie u Pana Wójta 
w trakcie której usłyszała, żeby więcej do niego przychodziła. Rozmowa z 24 listopada 2010r. 
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jest bardzo bulwersująca, o jej treści Pani Arbaczewska na razie nie chce mówić, ale ujawni to 
w późniejszym czasie.

Pan Stefan Troc poprosił Pana Sekretarza Gminy o wypowiedź w sprawie możliwości Rady 
w kwestii rozwiązania tego konfliktu. 

Pan  Sekretarz wyjaśnił,  że  Rada  Gminy  nie  ma  żadnych  prawnych  możliwości  w  tej 
sprawie, może jedynie rozmawiać z Panem Wójtem aby zmienił zdanie.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień zapytała w jakiej sytuacji nauczycielowi można wymówić 
mieszkanie.

Pan Halina Arbaczewska - jeśli za nie nie płaci, demoluje a żadna z tych sytuacji w tym 
przypadku nie miała miejsca.

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła,  że  argument  dotyczący  potrzeby  zorganizowania  sali  lekcyjnej  jest 
nieprawdziwy. Nie ma takiej potrzeby, sal jest dosyć a dzieci jest coraz mniej.

Pan Przewodniczący Rady
Stwierdził,  że w dniu dzisiejszym nie rozstrzygniemy tej sprawy i nie znajdziemy również 
przepisu prawnego na ten temat. Do sesji radni powinni wykorzystać wszelkie możliwości 
aby zażegnać ten konflikt. Pan Wójt jest zobowiązany udzielić radnym wszelkich wyjaśnień 
na ten temat.

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził,  że  w  sprawie  tej  nie  chodzi  o  szukanie  przepisów  prawnych  i  ewentualne 
jeżdżenie do sądu. Pan radny nie zna podłoża tego konfliktu, jest to jednak bardzo poważny 
konflikt i w konsekwencji może podzielić radnych i społeczeństwo gminy.

Pani  Zastępca  Wójta stwierdziła,  że  Pan Wójt  jest  inteligentną  osobą i  jeżeli  jest  złoty 
środek w tej sprawie, to na pewno go znajdzie.

Pani Hallina Arbaczewska
Społeczeństwo po to wybrało radnych aby bronili ludzi.

Pan Sławomir Pytel zapewnił,  że radni w głosowaniach będą ustosunkowywać się do tej 
sprawy.

Pan Stefan Troc
Stwierdził, że wśród rady dochodzi do podziału, ci co głosują przeciw Wójtowi są postrzegani 
przez niego jako przeciwnicy. Ta sytuacja spowoduje dalszy podział wśród radnych.

Pani Maria Boguszewska
Radni muszą pamiętać, o wyborcach, bo to oni ich wybrali.  Obecna Rada jest przez ludzi 
postrzegana jako słaba. Brak jest obiektywnych mediów, a “Głos Siemiatycz” jest stronniczą 
gazetą. 
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Pan Zbigniew Jonio
Stwierdził, że radni nie powinni dać się zastraszyć, to nie jest Białoruś. Radni nie są tylko od 
podnoszenia ręki do głosowania.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy może zwrócić się do Pana Wójta o 
zmianę stanowiska w tej sprawie.

Pani  radna  Boguszewska zgłosiła  wniosek  aby  sprawę  te  włączyć  do  porządku  obrad 
najbliższej sesji Rady Gminy.

Radni jednogłośnie przyjęli ten wniosek.

Do punktu 2(1).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w o zmianie uchwały w sprawie 
rozmiaru  i  zasad  udzielania  zniżek  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska 
kierownicze w szkole oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli pedagogów, logopedów, zajęć rewalidacyjnych i terapii pedagogicznej.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  rozmiaru  i  zasad  udzielania  zniżek 
nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  szkole  oraz  określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru  godzin zajęć nauczycieli  pedagogów, logopedów, 
zajęć rewalidacyjnych i terapii pedagogicznej.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 2(2).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił  i  omówił  projekt uchwały w sprawie  podziału Gminy 
Mielnik na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych 
w każdym okręgu wyborczym.

Komisje  Rady  11  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Mielnik  na  okręgi  wyborcze, 
ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu 
wyborczym.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 2(3).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił  i  omówił  projekt uchwały w sprawie podziału Gminy 
Mielnik  na  stałe  obwody  glosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib 
obwodowych komisji wyborczych.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Mielnik na stałe obwody glosowania, ustalenia 
ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 2(4).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2012-2020.

Komisje  Rady  11  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Mielnik na lata 2012-2020.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 2(5).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2012.

Radni Stefan Troc i Kazimierz Tobota wyrazili obawy w stosunku firmy Skanska, która 
wygrała  przetarg  na  budowę  kanalizacji.  Uznano,  że  firma  może  do  budowy  zatrudnić 
podwykonawców i może to się skończyć tak, jak budowa autostrad.
Pan radny Kazimierz Tobota poruszył również sprawę przetargu na budowę Orlika.

Komisje  Rady  8  głosami  za,  przy  5  głosach  sprzeciwu,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 3.

Pani Olga Pogrebniak zwróciła  uwagę na ścięte  i  nieuprzątnięte  drzewa przy drodze do 
Radziwiłłówki.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

                           Przewodniczący obrad

                                                                                                          Stefan Troc
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